
Sharp AQUOS LCD TV 獎上獎優惠獎上獎優惠獎上獎優惠獎上獎優惠

Sharp AQUOS LCD TV Redemption Programme

尺寸尺寸尺寸尺寸 型號型號型號型號

Screen Size Model

52" LC-52GX3H HK$2,000 

LC-52PA63H 銀行現金券Bank Cash Cheque

LC-52G7H

LC-52P7H

46" LC-46GX3H HK$2,500 HK$2,500 HK$2,000 

LC-46PA63H 銀行現金券Bank Cash Cheque 銀行現金券Bank Cash Cheque 銀行現金券Bank Cash Cheque

LC-46G7H

LC-46P7H

42" LC-42GX3H

LC-42PA63H

LC-42G7H

LC-42P7H

37" LC-37GX3H

LC-37PX5H

LC-37BX5H

LC-37AX5H

32" LC-32PX5H

LC-32BX5H

LC-32AX5H

推廣優惠條款及換領詳情：

Terms & Conditions

購買日期

Promotion Period

送貨日期

Delivery Period

1. Original receipt of purchase;

2. Warranty Application Form;

3. HKID card

2008年1月1日至2月29日

1 - 31, January, 2008

Customers have to register for the redemption at the redemption office.  A redemption receipt will be given to the customers after registration.

Registration period: 2 January - 29 February, 2008 (Except public holidays)(Late registration will not be accepted.)

1.    商號的發票正本；

2.    保用証申請表正本；

3.    個人身份証明文件，以作資料核對及記錄用途。

Registration office: 17/F, Tower 1, Admiralty Centre, 18 Harcourt Road, Hong Kong

Registration hours: (Mon-Fri): 9:00am - 5:00pm (Except 11:45am-12:45pm)

For the purpose of checking, at registration customers have to present

2008年1月1日至1月31日

1 January - 29 February, 2008

LC-32AX5H

換領 LC-32AX5H之客戶，需先到指定地點進行登記，安排禮品送貨。登記後，客戶會即時收到收據確認。

登記日期：2008年1月2日至2月29日(逾期恕不受理)

登記地點：香港金鐘海富中心第一座17樓

登記時間：星期一至五上午9時至下午5時 (公眾假期除外)

                    (中午11時45分至12時45分除外)

客戶於登記時需出示：

HK$1,500 百佳現金券Park'n'Shop Coupon

HK$1,200 百佳現金券Park'n'Shop Coupon

推廣優惠推廣優惠推廣優惠推廣優惠

Promotion Offer

Magic TV MTV3000 Set Top Box HK$2,500 銀行現金券Bank Cash Cheque或或或或OR

Magic TV MTV3000 Set Top Box 或或或或OR HK$1,500 百佳現金券Park'n'Shop Coupon

Magic TV MTV3000 Set Top Box 或或或或OR HK$2,000 百佳現金券Park'n'Shop Coupon

Magic TV MTV3000 Set Top Box 或或或或OR HK$2,000 銀行現金券Bank Cash Cheque

+ 或或或或OR
Magic TV

MTV3000 Set Top
+

+

LC-32AX5H Magic TV MTV3000 Set Top Box或或或或OR

LC-32AX5H
Magic TV

MTV3000 Set Top
LC-32AX5H+ 或或或或OR



Magic TV

MTV3000

機頂盒

Set Top Box

Registration hotline: 2423 5152

1. Original receipt of purchase;

2. Warranty Application Form;

3. HKID card

百佳禮券 及

銀行現金券

Park'n'Shop

Coupon &

Bank Cash

Cheque

1. Original receipt of purchase;

2. Warranty Application Form;

3. HKID card

聲寶-樂聲(香港)有限公司是次活動之主辦機構，並保留對此活動及所有相關事項的最終決定權。

Sharp-Roxy (Hong Kong) Limited is the sole organizer for this event and reserves the right for final decision regarding the related details of the event.

(Note: Should there be discrepancies between English & Chinese version about the Redemption Program, the final decision will be based on the Chinese Version)

6. All free gifts cannot be redeemed for cash.

換領日期：2008年1月21日至2月29日(逾期恕不受理)

換領百佳禮券及銀行現金券之客戶可以到指定地點進行換領。

Customers have to register for the recdemption by phone in advance, for the arrangement of self pick-up.

Expected available date: February, 2008

For the purpose of checking, when pick-up customers have to present

2.    保用証申請表正本；

3.    個人身份証明文件，以作資料核對及記錄用途。

1.      換領之LC-32AX5H 電視機不得自取，於登記時必須提供住宅地址安排送貨。

2.      換領之LC-32AX5H 電視機的送貨日期由聲寶 – 樂聲 (香港) 有限公司決定。

Customers shall redeem Park'n'Shop Coupon and Bank Cash Cheque at the redemption offices.

Redemption period: 21 January - 29 February, 2008 (Except public holidays)(Late redemption will not be accepted.)

Redemption offices: 1. 17/F, Tower 1, Admiralty Centre, 18 Harcourt Road, Hong Kong

                              2. 7/F, Unit B & D, Roxy Industrial Centre, 58-66, Tai Lin Pai Road, Kwai Chung, New Territories

                         2. 葵涌: 星期一至五上午9時至下午6時及

                             星期六上午9時至下午1時(公眾假期除外)

客戶於換領時需出示：

1.    商號的發票正本；

2.    保用証申請表正本；

3.    個人身份証明文件，以作資料核對及記錄用途。

For the purpose of checking, at redemption customers have to present

6.    所有禮品均不可兌換現金。

換領地點：1.香港金鐘海富中心第一座17樓

                         2.新界葵涌大連排道58-66號樂聲工業中心7字樓B,D座

換領時間：1.金鐘:星期一至五上午9時至下午5時 (公眾假期除外)

                            (中午11時45分至12時45分除外)

Redemption hours: Admiralty: (Mon-Fri): 9:00am - 5:00pm (Except 11:45am-12:45pm)

                                         Kwai Chung: (Mon-Fri): 9:00am - 6:00pm; (Sat): 9:00am - 1:00pm

登記電話：2423 5152

預算換預日期：2008年2月

客戶於換領時需出示：

1.    商號的發票正本；

換領機頂盒之客戶需先以電話進行登記，安排自提贈品。

備註

Remarks

3.    此推廣優惠不得與其他推廣優惠同時享用。

4.    換領之機頂盒不設送貨或安裝服務。

5.  所有禮品數量有限，送完即止。

1. The free gift LC-32AX5H is not eligible for self pick-up.  A residential address must be provided for delivery at the time of registration.

2. Date and time of delivery is arranged and decided by Sharp-Roxy (HK) Ltd.

3. This promotion cannot be in conjuction with other promotions.

4. Delivery nor installation of the set top box shall not be provided.

5. All free gifts are available while stocks last.

禮品換領詳情

Redemption Details


